
Ref No : 

Date : 

Subject: Initial approval for Issuance of Education Services Permit 

TI.PMTISS4370

16/Aug/2022

Name Nationality Passport # Position

Nadia Halabi Lebanon Manager

NADIA HALABI Lebanon Shareholder

Sandra Baroudi Lebanon Manager

Sandra Baroudi Lebanon Shareholder

Parties:

*Notes:

Note that this Initial approval is not your educational permit, please proceed to phase 2 once

necessary document have been obtained.  

•

The initial approval is valid for a period of 6 months from the date of this letter, accordingly you are

requested to submit all relevant documents to receive the Educational Services Permit. Failure to

submit the documents within the stipulated time will lead to the expiry of this initial approval.   

•

The applicant may re-apply as per KHDA regulations, policies and procedures applicable at that point

of time.  

•

Any alteration or change the certificate is revoked.•

Activity(ies):

Professional and Management Development Training

Educators' Professional Training

Technical and Occupational Skills Training

Healthcare and Awareness Training

Media Production Training

Regulations & Permits Commission

(date of issuance of this approval)

Greeting from the Knowledge and Human Development Authority (KHDA)

With reference to your application for setting up a Training Center / Institute under the jurisdiction of the Knowledge 

and Human Development Authority, we are pleased to inform you that your case has been reviewed and we have no 

objection to you proceeding with the following:

Name of Institute EDUVATE Professional Development Training Institute
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الموضوع: موافقة مبدئية لإصدار تصريح خدمات تعليمية لمعهد تدريبي جديد

TI.PMTISS4370 : المرجع

Aug/16/2022 :تاريخ الإصدار

المساهمون:

الأنشطة التدريبية:

رقم المتسلسل الصفة  الاسم الجنسية

مدير لبنان ناديا حلبي

شريك لبنان ناديا كمال حلبى

مدير لبنان Sandra Baroudi

شريك لبنان Sandra Baroudi

اسم النشاط   رمز النشاط

التدريب في مجال التطوير المهني الإداري 8090-57 ١

التدريب على المهارات المهنية التقنية 8090-63 ٢

الاسم المقترح لمعهد التدريب: معهد اديوفيت للتدريب في مجال التطوير المهني

ملاحظات:  

- لا يمكن تحت أي ظرف اعتبار هذه الموافقة المبدئية بديلاʐً عن التصريح التعليمي، ولا يجوز تقديم أي نشاط تدريبي قبل الحصول على تصريح 

الخدمات التعليمية من هيئة المعرفة والتنمية البشرية. 

- هذه الموافقة المبدئية صالحه لمده 6 أشهر من تاريخ إصدارها، ويجب تقديم جميع الوثائق والمستندات المطلوبة وإتمام كافة الإجراءات ذات 

الصلة ضمن تلك الفترة للحصول على تصريح الخدمات التعليمية 

- تعتبر هذه الموافقة المبدئية لاغية في حال عدم تنفيذ مقدم الطلب للإجراءات المطلوبة ضمن المواعيد المحددة، وفي حال حدوث ذلك، يتعين 

على مقدم الطلب إعادة تقديم الطلب جديد، وفقا للوائح والسياسات المعتمدة لدى الهيئة. 

- تعتبر هذه الشهادة لاغية في حال أي تعديل أو تغيير فيها.  

بالإشارة إلى طلبكم لإصدار تصريح خدمات تعليمية لمعهد تدريبي، وبناء على دراسة النشاطات المقدمة من قبلكم، 

نحيطكم علماʐ بأنه لا مانع لدى هيئة المعرفة والتنمية البشرية من اتخاذ ما يلزم لإتمام إجراءات التصريح:

قسم النظم والتصاريح
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